
Sammandrag av styrelsemöte Norra Hagens samfällighetsförening 

Datum: 10 september 2019 

Plats: Hos Håkan 

Närvarande: Tobias Maxe, Linda Dyhre, Jessica Berggren, Jim Moberg, Roland Jansson,  

Nina Lundblad, Leif Österholm och Håkan Berggren 

1. Håkan hälsade alla välkomna. Dagordningen för mötet föredrogs och fastställdes. 

Föregående protokoll från konstituerande möte från 21/4–19 godkändes. 

2. Ekonomi 

Slutbetalar lån ***809-6 i september.  

Amortering på ***521-8, återstår SEK 174 375. 

Saldo på kontot  332 619,18 kr i skrivande stund. En del utestående fakturor från 

brevlådeprojekt och allmänning mellan Jim & Mattias kommer in snart. 

Alla fastigheter förutom en har betalat vägföreningsavgift. Påminnelse skickas ut och ärendet 

kommer gå till kronofogden om avgiften inte betalas i tid. 

 

3. Vägen 

Asfaltering Tuvevägen klar. 

Asfaltering Onsala Hällsåsväg klar. 

Kraftkonsult kommer gräva och ta ner luftledning(ar) under 2020.  

Kommunen sätter upp ny lampa vid brevlådorna.  

Grenar som hänger ner utmed våra vägar ska röjas. Ordnas av Roland och Håkan. 

Slam-Jonas suger slam i svackan för att förhindra översvämning. Roland bokar. 

Potthål vid Brynfors, fixas i år. Håkan köper kallasfalt och häller ut. 

Folk kör vid sidan av vägguppet vid brevlådorna. Ingen plan för att åtgärda detta just nu. 

Fixa flis till uppförsbacken vid brevlådorna. Jim fixar flis.  

Jim fixar snöröjning. 

Roland tar bort guppen vid första frosten. 

4. Grönområden 

 

Grannen till brevlådorna hade synpunkter på att anläggningen ligger för nära deras tomt. Vi 

har pratat med dem och om de upplever att det inte är bra så får vi ta upp en dialog. 



Det återstår lite småpill med lådorna som arbetsgruppen tar hand om. 

 

Postnord har fått en uppdaterad skiss på hur brevlådorna sitter. 

 

Gräs skall sås på allmänning mellan Jim & Mattias. Håkan köper och gör en grej av det hela. 

Korvgrill och pilsner? 😊 – Enhälligt ja! 

 

Pumphuset, sätt in central och gör i ordning så att det blir fint. Återkommer med datum när 

detta skall göras. 

 

 

5. Övrigt 

 

Fiberföreningen, kom på kreativt sätt hur vi får ut pengarna från denna förening till något bra 

för Norra Hagen & Buerås. Alla funderar till nästa möte. 

 

6. Nästa sammanträde  

 

2020-01-15, 19.00, Skogsstigen 6. 

 

Sekreterare: Håkan Berggren 

Protokollet skickas till styrelsen för justering 10/9–19. 

 

 

 

 


